

Title (en)

Wig and manufacturing method thereof

Title (de)

Perücke und ihr Herstellungsverfahren

Title (fr)

Perruque et son procédé de fabrication

Publication

EP 2404516 A1 20120111 (FR)

Application

EP 11358006 A 20110705

Priority

FR 1002851 A 20100707

Abstract (en)

The wig has a hat or internal support in which natural or artificial hairs are implanted and formed by assembling fine meshed lightweight fabric pieces (2, 3). Adjacent edges of the lightweight fabric pieces are assembled by a flexible material and transparent or translucent thin strip (6) covering and overlapping the edges by forming a flat assembly area (7). An outer surface of the flexible material and transparent or translucent thin strip includes a film or non-skid coating. The strip is formed of polysiloxane. An independent claim is also included for a method for fabricating a wig.

Abstract (fr)

Perruque comprenant un support interne ou bonnet (1) sur lequel sont implantés des cheveux naturels ou artificiels, ce bonnet (1) étant constitué par l'assemblage d'au moins deux pièces de tissu(s) léger(s) à mailles fines (2, 3) conformées pour recouvrir les différentes zones crâniennes de la tête d'un utilisateur, l'une au moins de ces pièces de tissu(s) étant constituée par un tissu transparent (3) appelé « monofilament », caractérisée en ce que les lisières adjacentes (4, 5) de la pièce de monofilament (3) et des parties (2) du bonnet (1) contiguës à ladite pièce de monofilament (3), sont assemblées au moyen d'une fine bande d'un matériau souple et transparent ou translucide (6) recouvrant et chevauchant lesdites lisières (4, 5) en formant une zone d'assemblage (7) pratiquement plane, et en ce que la surface externe de la bande souple (6) d'assemblage comporte une pellicule ou enduction antidérapante.

IPC 8 full level

A41G 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A41G 3/0025 (2013.01); **A41G 3/005** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] GB 1255440 A 19711201 - REID MEREDITH INC [US]
- [Y] FR 2841749 A1 20040109 - NJ DIFFUSION SARL [FR]
- [A] US 6220249 B1 20010424 - PARK HUN SIK [KR]
- [A] GB 637313 A 19500517 - HARMAN DEIGHTON STEINER
- [A] US 2009199861 A1 20090813 - PARIS JOSEPH [US]

Cited by

CN111743253A

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2404516 A1 20120111; EP 2404516 B1 20180124; DK 2404516 T3 20180409; ES 2663718 T3 20180416; FR 2962302 A1 20120113;
FR 2962302 B1 20130329; PT 2404516 T 20180402

DOCDB simple family (application)

EP 11358006 A 20110705; DK 11358006 T 20110705; ES 11358006 T 20110705; FR 1002851 A 20100707; PT 11358006 T 20110705